
Zápisnica
z 11. zasadnutia komisie športu a cestovného ruchu pri Miestnom zastupiteľstve 

Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 6. júna 2012

Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny (tvorí prílohu originálu zápisnice)
p. Fatyka,  p. Lendel, p. Kristl,  p.Dudík, p. Vaňo, p. Fillo, p. Bošňák, hostia: p. Sajan, p Weinštuk

Bod 1: ODSÚHLASENIE ZÁPISNICE A PROGRAMU
Zápisnica z minulého zasadnutia bola bez pripomienok odsúhlasená, program dnešného zasadnutia bol odsúhlasený. 

Bod 2: KONTROLA PLNENIA ÚLOH 
Názov úlohy Termín Zodpovedný Poznámka - splnenie

Cyklotrasy, značenie obvyklých 
trás v obci, linky na web stránke 
obce, sledovanie prípravy na 
VÚC, Magistráte  Bratislavy

30.06.2012
Martin Fillo
Ivan Bošňák

Beží koordinácia so Slovenským cyklistickým zväzom.
Pracuje sa na vytýčení 2-och trás.
Pripravíme návrh máp, značiek, ich umiestnenia a 
financovania. Viac na www.cykloserver.cz

Konsolidácia situácie okolo 
futbalu v Záhorskej Bystrici

priebežne Vladimír Kristl
Ivan Bošňák

Komisia športu a CR v samostatnom bode navrhne 
vystúpenie MČ ZB ako člena z OZ MFC ZB.

Propagácia športu v MČ ZB
a) Naša Bystrica
b) Obecný rozhlas
c) WEB stránka MČ ZB

Priebežne
Priebežne
jún 2012

Vladimír Kristl
Ivan Bošňák

 

a) Naša Bystrica – za komisiu je v RR Ivan Bošňák, má 
plne v zodpovednosti časť šport a v čísle 5/6 -2012 
koncom júna sú opať vyhradené 2 strany pre šport – 
futbal, florbal, výsledkový servis, články z posledných 
organizovaných akcií (Záhorská hokejka, Záhorácky 
širáček a Country Rag Day) a pozvánky na podujatia.
b) Obecný rozhlas hlási oznamy o športových 
podujatiach na základe oznamov / žiadosti občanov, 
trénerov, funkcionárov.
c) WEB stránka – skúška časti šport koncom júna 2012

Návrh  štruktúry,  koeficientov  a 
plánu  podpory  športu  pri  tvorbe 
rozpočtu MČ ZB

Leto 2012 Ivan Bošňák
Roman 

Weinštuk

K téme sa komisia vráti na prázdninovom zasadnutí 
pred „otvorením“ rozpočtu na semptembrovom 
zastupiteľstve MČ ZB.

Bod 3: Športová hala v Záhorskej Bystrici
Na stretnutie komisie bol pozvaný pán Arch. Ladislav Slabey, ktorý vypracoval pre MČ ZB projekt rekonštrukcie a 
dostavby areálu Základnej školy a materskou školou. Tento projekt mu bol zadaný na vypracovanie zástupcom MČ 
ZB. Súčasťou projektu sú aj varianty rekonštrukcie telocvične a nadviazania vstupov do nej cez budovy ZŠ.

P. Slabey predniesol návrh možností pri rekonštrukciu telocvične, ktorú by bolo vhodné prebudovať na všešportovú 
halu, ktorá by bola využívaná tak školou, ako aj športovými klubmi, ktoré v MČ ZB pôsobia. Dôležitými splnenými 
alebo splniteľnými predpokladmi pre začiatok diskusie o možnosti rekonštrukcie telocvične na športovú halu sú:
 dostatok miesta v priestore areálu ZŠ s MŠ na športovú halu s rozmermi 40x20m,
 akútna – krátkodobá potreba rekonštrukcie telocvične,
 existujúce požiadavky na priestory pre športovú činnosť v priestoroch haly,
 potenciálna  možnosť  samofinancovania  prevádzky  haly  prostredníctvom  prenájmu  žiadateľom,  súkromným  osobám, 

organizovaním turnajov a líg prostredníctvo klubov pôsobiacich v obci,

Predstavené  a  prediskutované  boli  základné  variantné  možnosti  vizuálu  rekonštruovanej  telocvične  –  haly,  jej 
vstupov, zázemia a priestorov pre dívákov, hygienu, šatní a podobne. Komisia v diskusii nešla do detailov, ale zhodla 
sa na nasledovnom:
 Je žiadúce o existujúcom návrhu rekonštrukcie ZŠ s MŠ informovať minimálne aj na komisii školstva,
 Bolo by vhodné o tomto návrhu formou jeho predstavenia informovať poslancov MZ ZB,

Komisia  odsúhlasila  vypracovanie  návrhu  do  MZ na  zostavenie  pracovnej  skupiny,  ktorá  by  sa  venovala 
jednotlivým aspektom projektu  rekonštrukcie telocvične na športovú halu (projekt,  financovanie rekonštrukcie, 
využitie, prevádzkovanie a správa, financovanie prevádzky). Pracovná skupina by následne predložila komisiám 
MČ ZB a prípadne miestnemu zastupiteľstvu výstupy – materiál, s navrhovaným ďaľším postupom / alternatívami.
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Bod 4:   Po  dpora športu v Záhorskej Bystrici  
 Florbal – ŠK Hargašova / Na komisii p. Dudík informoval o poslednom vývoji v ŠK Hargašova:

a) Postupe družstva mužov – seniorov do II. celoštátnej ligy,
b) Postupe dvoch družstiev žiakov na záverečný turnaj Majstrovstiev Slovenska v Košiciach,
c) Rozrastaní sa klubu v školskom roku 2012 /2013 o ďaľšie deti - žiakov 

ŠK Hargašova vypracoval materiál, ktorým žiada o posilnenie dotácií pre klub a šport, ktorý je nosným športom 
mládeže v ZB. Materiál v prílohe zápisnice sumarizuje možnosti financovania a tiež dôvody o dodatočnú podporu.
Komisia športu odsúhlasila návrh žiadosti o celkovo Euro 4,000 na finančný rok 2012. Materiál bude distribuovaný 
do podateľne MČ ZB, predsedovi finančnej komisie a predsedovi komisie športu a CR.

Bod 5. Záhorácky Širáček – I. ročník - splav rieky Morava - 16. júna 
Podujatie je pripravené – hlavným koordinátorom je V. Kristl, nápad a doprovod počas dňa na vode – 
Morave má na starosti p.Turanský z občianskeho združenia AquaS. Je možné, že podujatie si vyžiada malú 
podporu z komisie športu a CR – o financiách a priebehu bude informovať V. Kristl na ďaľšom stretnutí.

Bod 6:   Záhorská Hokejka 2012  – II. ročník - hokejbalový turnaj  
O športovom podujatí z 19. mája informoval Vlado Kristl, ktorý napíše aj článok do Našej Bystrice. Vydarené 
podujatie, 8 súťažiacich družstiev a 65 hráčov, financie na nule (všetky výdavky pokryté štartovným), nový víťaz 
„HC Bratislavská“ a vysoká účasť divákov, hlavne rodinných príslušníkov počas celého dňa.

Bod 7:   Športový deň pri príležitosti MDD – posunutý na 15. júna  
Komisia zobrala na vedomie posunutie MDD kvôli zlému počasiu na 15. 6. Jednotliví členovia komisie budú podľa 
svojich možností k dispozícii na stanovištiach jednotlivých športových disciplín v areáli Základnej školy.
Na financovanie nákladov a organizáciu športového podujatia je schválený príspevok Euro 200.-

Bod 8: Futbal –   Posledný vývoj v OZ MFC ZB  
Iva Bošňák informoval o poslednom zasadnutí správnej rady MFC, na ktorom sa zúčastnil. Pozvánka SMSkou, 
neexistencia programu, stále chýbajúce odpovede na listovú korešpondenciu MČ ZB a žiadosti o predloženie 
rozpočtu, zápisníc, koncepcie sú dôvodom na vyjadrenie nespokojnosti MČ ZB so štýlom práce MFC.
Na predložený písomný návrh MČ ZB usporiadať akciu „Rodinný Futbal“ spoločnosti ZSE v spolupráci s klubom, 
tento nereagoval a žiadnu odpoveď MČ ZB neposlal. 

Komisia športu a CR hlasmi všetkých zúčastnených odobrila návrh komisie pre miestne zastupiteľstvo, aby MČ ZB 
požiadala o ukončenie členstva MČZB v správnej rade a aj v OZ MFC ZB.

MČ ZB zostane po vzdaní sa členstva zmluvným partnerom pre MFC ZB – na základe zmluvy o prenájme ihriska 
a budov-zariadení na pozemkoch 3-tích osôb. Rovnako MČ ZB zostane ako spolufinancujúci člen MFC ZB,  a 
bude k financovaniu a podpore futbalu a OZ MFC ZB pristupovať rovnakým spôsobom ako k iným klubom, 
združeniam a organizáciam, pôsobiacim v mestskej časti.

p. Bošňák bol poverený s predkladateľom p. Fatykom vypracovať návrh na rokovanie zastupiteľstva MČ ZB.

Bod 9  : HARMONOGRAM ŠPORTOVÝCH PODUJATÍ – do 31. augusta 2012  
Komisia športu dáva do pozornosti, prípadne berie záštitu a v spolupráci s jednotlivcami, občianskymi združeniami 
pripraví a podporí nasledovné športové podujatia:

 OPEN DAY - GOLF 17. júna Golfový klub Carpatia – pozvánka pre všetkých / p. Lengyel 
 COUNTRY RAG DAY 23. júna OZ Bystrický svet najmenších, OZ Dúha, / I. Bošňák V. Kristl
 HODOVÝ BEH 31. augusta Komisia ŠaCR / Tomáš Lendel a Vladimír Kristl

Na financovanie nákladov a organizáciu športovo-rodinného podujatia Country Rag Day je schválených Euor 100.

Komisia prebrala organizačné veci ohľadom plánovaných podujatí a rozdelila úlohy zodpovedným členom.
    

Predseda KŠ a CR Fatyka Miloš ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným členom za účasť. 

Bratislava, 30.6.2012 Zapísal: Ivan Bošňák
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